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Zápis ze zasedání Grantové rady VŠCHT Praha č. 2/2011 

 
Datum konání:    9. 12. 2011, 10:00 hod, zasedací místnost odd. pro vědu a výzkum 
Přítomni: doc. Pospíšil (prorektor pro VaV), Ing. Průša (pověřen studentskou částí AS 

VŠCHT), doc. Blažek (FTOP), prof. Kratochvíl (FCHT), prof. Urbanová (FCHI), doc. 
Kotrba (FPBT), Mgr. Popová (administrátor GR), Ing. Pospíšilová (VaV) 

Omluveni:     prof. Hasal (prorektor pro pedagogiku), prof. Melzoch (FPBT) 
 

 
Program jednání: 
 
1. IGA 2011, čerpání prostředků stipendia 

 
 Čerpání nákladů je ke konci listopadu celkem v pořádku. 
 Ve FÚUP 2010 zbývá 78 726,- Kč; bude vyplaceno jako odměna za organizaci IGA. 
 Do FÚUP 2011 bude převedeno nevyčerpaných cca 106 tis. Kč z Votočkových stipendií. Na 

ostatních účtech zbývají již jen malé částky. Prostředky nevyčerpané do 23. 12., budou 
převedeny do FÚUP 2011. 

 Drobné nesrovnalosti v čerpání stipendií budou opraveny po dohodě s děkanáty. 
 

2.  IGA 2012 
 
 Škola požádala o dotaci a splnila všechna kritéria, na stránkách MŠMT nejsou ještě 

požadované informace.  
 Bude aktualizována a upravena Smlouva o podmínkách užití finanční podpory pro 

badatelský studentský vědecký projekt. Na podnět Ing. F. Moulise. Dosavadní Čl. 7 přiznává 
škole právo odstoupit od smlouvy. V nových smlouvách bude zakotveno právo možnosti 
vypovězení smlouvy. 

 Vyhlášení soutěže IGA 2012 bude připraveno do konce roku formou výnosu rektora. 
 Ve Vyhlášení bude na žádost FCHI doplněno, že fakulty mají možnost doplnit Vyhlášení o 

vlastní pravidla, rozhodné právo mají FGK. 
 Rozdělení prostředků by mělo být zhruba 40% na badatelské a 60% na oborové projekty. 

 
 

 
3. Různé 
 
 SVK proběhlo v pořádku, fakultní organizátoři poslali zhodnocení a info o účasti. 
 Čerpání společenských projektů v r. 2011 proběhlo dle plánu. 

 
 

 
 
Zapsala V. Popová 

http://www.msmt.cz/vyzkum/specificky-vysokoskolsky-vyzkum-v-roce-2012

